
اخبارخبر كوتاه مهلت ۴۰ روزه معاون استاندار لرستان به ۴ شهرداری 
برای ایجاد سیستم »پیش سرد« در کشتارگاه ها

اجرای ۱۶۰۰ میلیاردتومان پروژه گردشگری در گلستان؛ ۹۰۰ اثر تاریخی ثبت ملی شد 

در آبفای جنوبغربی استان تهران در حال انجام است :

اجرای عملیات اصلاح شبکه و انشعابات در شهرستان بهارستان 

دیدار مدیرعامل و معاونان سازمان آب و برق خوزستان با نماینده ولی فقیه در استان خوزستان

مهلت  از  لرستان،  استانداری  عمرانی  معاون 
سیستم  ایجاد  برای  شهرداری  چهار  به  روزه   ۴۰
تملک  تحت  دام  کشتارگاه های  در  سرد«  »پیش 
احمد  مهر،  خبرنگار  گزارش  داد.به  خبر  خود 
کشتارگاه های  مشکلات  بررسی  جلسه  در  مرادپور 
ایجاد  عدم  از  انتقاد  با  سخنانی  در  لرستان  دام 
سیستم »پیش سرد« در چهار کشتارگاه در تملک 
شهرداری های استان، اظهار داشت: یک مهلت ۴۰ 
به  اقدام  اگر  می شود،  داده  شهرداری  این  به  روزه 
نکردند،  کشتارگاه ها  در  سرد  پیش  سیستم  ایجاد 
ایجاد  اینکه  بیان  با  شد.وی  خواهند  پلمپ  آنها 
چیز  خیلی  کشتارگاه ها  در  سرد«  »پیش  سیستم 
پیچیده ای نیست که قرار باشد که میلیاردها تومان 
بروجرد،  دورود،  شهرداری های  افزود:  کنند،  خرج 
ازنا و الیگودرز هنوز اقدام به ایجاد سیستم »پیش 
سرد« در کشتارگاه های تحت تملک خود نکرده اند.
معاون عمرانی استانداری لرستان، تصریح کرد: اگر 
این شهرداری ها خود اقدام به ایجاد این سیستم در 
کشتارگاه های دام نکنند به طور مستقل با سازمان 
هماهنگ خواهیم  همیاری  شهرداری ها ی کشور 
آنها سیستم  به  اعتبار و تسهیلات  تا به جای  کرد 
»پیش سرد« بدهند.مرادپور در ادامه سخنان خود با 
اشاره به بحث درخواست فرماندار رومشکان مبنی بر 
ایجاد کشتارگاه دام در این شهرستان، گفت: با توجه 
به فاصله مسافتی کم رومشکان و کوهدشت نیازی 
به ایجاد کشتارگاه در شهرستان رومشکان نیست و 
این  برای  کوهدشت  صنعتی  کشتارگاه  از  می توان 

شهرداری  گفت:  کرد.وی،  استفاده  نیز  شهرستان 
کار حمل  تا  کند  تأمین  را  رومشکان چند خودرو 
انجام  رومشکان  به  کوهدشت  از  را  کشتار  نقل  و 
بخش  در  لرستان  استانداری  عمرانی  دهند.معاون 
دیگری از سخنان خود با اشاره به موضوع راه اندازی 
به  توجه  با  دام »گیلوران« گفت:  مجدد کشتارگاه 
قرار گیری در محدوده شهری، قرار گیری در حریم 
با  با شرکت دارویی  قبرستان و عدم رعایت فاصله 
در  هستیم.مرادپور  مخالف  آن  مجدد  اندازی  راه 
موضوع  به  اشاره  با  خود  از سخنان  دیگری  بخش 
دورود،  شهرداری  دام  کشتارگاه  نامناسب  وضعیت 

قدیمی،  دلیل ساختار  به  نیز  کشتارگاه  این  افزود: 
محیطی،  زیست  عدیده  مشکلات  بودن،  مستملک 
نداشتن تجهیزات دامپزشکی و… باید مورد بازدید 
قرار گیرد تا آن را تعیین تکلیف کنیم.  وی همچنین 
برای جمع  و جلسه  نشست  اینکه چندین  بیان  با 
برگزار  زنده  دام  فروش  غیر مجاز  مراکز  این  آوری 
شده است، اظهار داشت: دادستان نیز در این رابطه 
مراکز  این  که  دادند  دستور  و  کردند  صادر  حکم 
شد  مقرر  اینکه  به  اشاره  با  شوند.وی  آوری  جمع 
که دامپزشکی و علوم پزشکی پیگیر موضوع شوند 
تصریح  شوند،  آوری  مجاز جمع  غیر  مراکز  این  تا 

کرد: در آخرین بازدیدی که از این مراکز غیر مجاز 
در ورودی های شهر داشتیم اعلام کردند که سرمایه 
گذاری اعلام آمادگی کرده که اقدام به ایجاد بازارچه 
لرستان،  استانداری  عمرانی  کند.معاون  دام  فروش 
تصریح کرد: این در حالیست که تا کنون این امر 
به  اینکه  بر  تاکید  با  است.مرادپور  نشده  عملیاتی 
خاطر مسائل بهداشتی هم که شده این مراکز غیر 
مجاز باید جمع شوند، گفت: باید به گونه ای برنامه 
ریزی شود که بر روی قصابی ها نیز نظارت داشته 
انجام  مجاز  غیر  کشتار  خودش  که  قصابی  باشیم، 
بر  نیز جعل می کند و  را  می دهد و مُهر کشتارگاه 
روی آن می زند باید مورد برخورد جدی قرار گیرد.

وی با بیان اینکه سازمان صنعت، معدن و تجارت، 
دامپزشکی، جهاد کشاورزی و علوم پزشکی در این 
از  تعدادی  گفت:  باشند،  داشته  جدی  ورود  رابطه 
افراد نیز وجود دارند که دنبال سو استفاده هستند، 
دام بیمار را که نمی توانند به کشتارگاه بیاورند، در 
می کنند  کشتار  را  آن  مجاز  غیر  به صورت  نتیجه 
استانداری  عمرانی  می فروشند.معاون  مردم  به  و 
این  که  نیست  شغل  امر  این  کرد:  تاکید  لرستان، 
دانشگاه  معاونت  کرده اند،  درست  خود  برای  افراد 
راه حل  این قضیه شود،  باید مدعی  پزشکی  علوم 
این بوده که اقدام به ایجاد بازارچه فروش دام کنیم.
مرادپور، افزود: در این راستا جلسه ای با حضور علوم 
پزشکی، دامپزشکی و نیروی انتظامی طی فردا در 
معاونت عمرانی برگزار شود تا به شکلی این معضل 

را جمع کنیم.

سال های  در  اظهارداشت:  کریمی  ابراهیم 
مقصد  به  معبر  از  گلستان  تا  کردیم  تلاش  اخیر 
حضور  ارقام  و  آمار  که  شود  تبدیل  گردشگری 
مکان های  از  بازدید  تعداد  گردشگران،  و  مسافران 
تفریحی و تاریخی، مدت زمان اقامت و غیره نشان 
یافته ایم. دست   هدف  این  به  تاحدودی  می دهد 
جاذبه های  و  ظرفیت ها  شناخت  عدم  گفت:  وی 
در  اصلی  ضعف های  از  یکی  استان  گردشگری 
جذب مسافران و گردشگران بود که تلاش کردیم 
و  استان  در  مختلف  جشنواره های  برگزاری  با 
همچنین شرکت در جشنواره های خارج از استان، 
کنیم.  باز  استان  به  را  گردشگری  تورهای  پای 
در  گردشگری  زیرساخت های  ایجاد  به  همزمان 
 6۰۰ و  یک هزار  حدود  امروز  و  پرداختیم  استان 
میلیارد تومان پروژه در بخش های مربوط به میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان در حال 

فرهنگی، صنایع دستی  میراث  است.مدیرکل  اجرا 
اقامت مسافران  و گردشگری استان از مدت زمان 
گفت:  و  کرد  ارائه  آماری  استان  در  گردشگران  و 
استان  در  اقامت کننده  هزار  سال 9۴ حدود 3۰۴ 
هزار   52۴ به  تعداد  این   95 سال  در  که  داشتیم 
نوروز  و  نفر  میلیون  یک  حدود  به   96 نوروز  نفر، 
از یک میلیون و 67۰ هزار  به بیش  نیز  سال 97 
نفر رسید. اگر نوروز امسال درگیر سیل نمی شدیم 
گردشگر  و  مسافر  جذب  حوزه  در  بزرگی  اتفاقات 
سال ها  این  در  افزود:  می خورد.وی  رقم  استان  در 
و  تاریخی  تفریحی،  جاذبه های  از  بازدید  میزان 
بازدیدکننده  میلیون  دو  از  نیز  استان  طبیعی 
یک  گذشته  در  اگر  رسید.  بازدید  میلیون   11 به 
گردشگر وارد استان می شد فقط از دو تا سه نقطه 
بازدید می کرد امروز تعداد این مناطق  گردشگری 
به بیش از پنج نقطه رسیده است.کریمی ایجاد و 

اولویت های  از  یکی  را  بوم گردی  واحدهای  توسعه 
بیان  و  برشمرد  گردشگر  جذب  در  استان  مهم 
داشت: در سال 9۴ حدود یک تا دو واحد بوم گردی 
در استان فعال بود که تعداد این واحدها امروز به 
ایجاد  همچنین  است.  رسیده  واحد   1۰۰ حدود 
حدود 5۰ واحد بوم گردی دیگر نیز در دستور کار 
قرار دارد. اگر در گذشته تمرکز هتلینگ در استان 
بود الان در بسیاری  تا سه شهرستان  فقط در دو 
انجام شده  زمینه  این  در  از شهرها سرمایه گذاری 
فرهنگی  میراث  حوزه  در  اینکه  بیان  با  است.وی 
این  از  حفاظت  مجموعه صرفاً  رویکرد  گذشته  در 
میراث  از  بهره برداری  و  احیا  داد:  ادامه  بود،  آثار 
در  اگر  داده ایم.  قرار  کار  دستور  در  را  فرهنگی 
گذشته هر روز شاهد تعدی به ساختمان ها و آثار 
باارزش در بافت تاریخی گرگان بودیم و یا در بافت 
تاریخی گمیشان شاهد آتش سوزی های عمدی این 

مسکونی  از  کاربری  تغییر  با  امروز  بودیم؛  خانه ها 
این  از  بهره برداری  و  احیا  حال  در  گردشگری  به 
آثار هستیم.مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
بیان  تاریخی  آثار  ثبت  درباره  استان  و گردشگری 
استان  شده  ملی  ثبت  تاریخی  آثار  تعداد  داشت: 
اخیر  چهارسال  در حدود  اثر   9۰۰ به  اثر   625 از 
رسیده است و تا رسیدن به ثبت یک هزار و 5۰۰ 
اثر فاصله چندانی نداریم.وی به احداث پنج بازارچه 
گفت:  و  کرد  اشاره  هم  استان  در  دستی  صنایع 
زیادی  مفقوده  حلقه های  دستی  صنایع  حوزه  در 
داشتیم و موضوعی به نام بسته بندی وجود نداشت. 
در  را  بازارچه صنایع دستی  پنج  احداث  امروز  اما 
شهرهای مختلف آغاز کرده ایم. همچنین 1۰ مرکز 
تخصصی صنایع دستی نیز در استان راه اندازی شده 
است تا از منسوخ شدن برخی از این صنایع دستی 

جلوگیری شود.

هدف  صابر-با  عشقی  بهاره   - اسلامشهر 
شهروندان  آشامیدنی  آب  کیفی  و  کمی  افزایش 
شبکه  اصلاح  عملیات   ، گلستان  مشترکین  و 
مدیر   . پذیرد  می  انجام  شهر  این  در  انشعابات  و 

خبر  اعلام  با  بهارستان  شهرستان  آبفای  امور 
مذکور اظهار داشت : با عنایت به توسعه محدوده 
عامل  مدیر  تاکید  و  جمعیتی  تراکم  و  شهری 
محترم شرکت در خصوص ضرورت ارتقاء و تامین 
مطلوب آب آشامیدنی شهروندان و مشترکین ، در 
انشعابات  و  شبکه  اصلاح  عملیات  همین خصوص 
در بخشی از مناطق این شهرستان در دستور کار 
قرار گرفته و در حال انجام می باشد . سید محمد 
رضازاده  با اشاره به مشخصات عملیات اجراء  شده 
محل   از  پروژه  این   : آور شد  یاد  این خصوص  در 
اعتبارات داخلی و جاری در منطقه باغ مهندسی و 

خیابان شهید بهمن اصغری جمعا به طول 25۰ متر 
با استفاده از لوله های پلی اتیلن سایز 11۰ میلی 
متری از اوایل سالجاری آغاز گردید و پس از اجرای 
اصلاح شبکه عملیات اصلاح انشعابات این خط نیز 
در دستور کار قرار گرفت که با  بیش از 7۰ در صد 
مدیر   . باشد  می  انجام  حال  در  فیزیکی  پیشرفت 
امور آبفای گلستان با تاکید بر ادامه اجرای عملیات 
و  اصلاح    : ساخت  نشان  خاطر  خصوص  این  در 
توسعه شبکه و انشعابات همچنان جزو برنامه های 
لازم الاجراء و ضروری در دستور کار این امور قرار 
لازم  اعتبارات  تامین  محض  به  افزود:  وی   . دارد 

مطابق برنامه زمانبندی شده و اولویت بندی صورت 
گرفته در سایر نقاط این شهر نیز عملیاتی خواهد 

شد . 
آب   : کرد  نشان  خاطر  پایان  در  رضازاده 
آشامیدنی شهروندان و مشترکین محترم شهرستان  
افت  و  قطعی  بدون  و  مطلوب  کیفیت  و  با کمیت 
فشار در کل ساعات شبانه روز تامین و توزیع گردد 
، ولی با عنایت به پیک مصرف و به لحاظ اقتضای 
محترم  مشترکین  و  شهروندان  امیدواریم  فصلی 
نیز با رعایت الگوی مصرف از مصارف غیر ضروری 

پرهیز نمایند .

با  برق خوزستان  و  و مشاوران سازمان آب  معاونان  مدیرعامل، 
نماینده ولی فقیه در استان خوزستان و امام جمعه  اهواز دیدار کردند.
مدیرعامل این سازمان، ضمن آرزوی موفقیت برای حجت الاسلام و 
المسلمین “سید عبدالنبی موسوی فرد” در جایگاه جدید اظهار داشت: 
با توجه به سابقه درخشان حجت الاسلام و المسلمین موسوی فرد 
یقین داریم که حضور ایشان در جایگاه امامت جمعه و نماینده ولی 
فقیه در استان خوزستان می تواند منشا خیر برای استان شهیدپرور 
و  آب  سازمان  در  من  افزود: حضور  ایزدجو”  باشد.”فرهاد  خوزستان 
برق خوزستان مقارن با وقوع سیلاب شد و از زمان وقوع سیلاب تا به 
امروز که دوران پسا سیلاب را می گذرانیم مجموعه سازمان به منظور 
رفع مشکلات مردم و ارائه خدمات مناسب در حال تلاش شبانه روزی 
از تلاش های مجموعه  گزارشی  ارائه  ادامه ضمن  در  باشند.وی  می 
سازمان آب و برق خوزستان برای کنترل سیلاب اظهار داشت: حجم 
مفید ذخیره سدهای ما در استان قریب به 13 میلیارد و 3۰۰ میلیون 
مترمکعب می باشد و این در حالی است که از ابتدای سال آبی تا پایان 

اردیبهشت ماه، ۴2 میلیارد مترمکعب آب به استان خوزستان وارد شد 
و اگر مدیریت مناسب سدها نبود مطمئنا صدمات جبران ناپذیری را 
به همراه داشت.مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان تصریح کرد: 
برخلاف شایعات منتشر شده در مورد پر بودن مخازن سدهای استان، 
در آبان ماه سال گذشته حجم ذخیره آب پشت سدهای استان نزدیک 
استراتژیک  بود که ذخایر  به یک میلیارد و 5۰۰ میلیون مترمکعب 
ما محسوب می شد و امکان تخلیه آن را نداشتیم.نماینده ولی فقیه 
در استان خوزستان نیز ضمن خوشامدگویی به مدیرعامل،معاونان و 
مشاوران سازمان آب و برق خوزستان، اظهار داشت: در ماه مبارک 
این  باقیمانده  روزهای  ظرفیت  از  باید  ما  همه  و  داریم  قرار  رمضان 
ماه بهره ببریم و این فرصت ویژه را از دست ندهیم.حجت الاسلام و 
المسلیمن سید عبدالنبی موسوی فرد در ادامه به نقش مهم سازمان 
آب و برق خوزستان در استان پرداخت و اظهار کرد: یکی از دستگاه 
هایی که بیشترین ارتباط با مردم از طیف های مختلف را دارد،سازمان 
آب و برق خوزستان است و این موضوع مسئولیت مدیران این سازمان 

را سنگین تر می کند.وی در ادامه به وقوع سیل در استان اشاره کرد 
و افزود: ما چهره خشن سیل را دیدیم اما این سیل چهره با برکتی نیز 
دارد که باید با برنامه ریزی مناسب از این سرمایه عظیم بهره برداری 

حداکثری صورت بگیرد.

 حضور مهندس شفیعی شهردار كلانشهر اراک 
در یکصد و یکمین نشست مجمع شهرداران كلانشهرهای ایران

یکصد و یکمین نشست مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران ،با 
موضوع  بر  تمرکز  با  از شهرداران کلانشهرهای کشور  حضور جمعی 
حضور  با  نشست  این  شد.  برگزار  افزوده  ارزش  بر  مالیات  لایحه 
شهرهای  شهرداران  کشور،  وزیر  عمرانی  معاون  نژاد  جمالی  مهدی 
تهران،اصفهان، تبریز، شیراز، اراک و بندرعباس، در ساختمان مرکزی 
لایحه  پیرامون  مباحثی  جلسه  این  در  شد.  برگزار  تهران  شهرداری 
مطرح  شهری«  مدیریت  جامع  »طرح  و  افزوده«  ارزش  بر  »مالیات 
شد و نمایندگان شهرداری تهران گزارشی درباره روند بررسی لایحه 

مالیات بر ارزش افزوده در کمیسیون های مجلس ارایه دادند. 
شهردار تهران در این باره گفت: اصلی ترین موضوع شهرداری 
افزوده است که در مجلس  بر ارزش  های کلانشهرها، لایحه مالیات 
مطرح شد و تصور ما پیشتر این بود که تصویب می شود، اما با اعتراض 
شهرداران کلانشهرها تصویب این طرح »دو شوری« شد و کمیسیون 
مربوطه تا به حال سه جلسه در این باره برگزار کرده است که آخرین 
آن روز گذشته بود و مباحث عمدتا مباحثی بود که به کلانشهرها بر 
می گشت. وی با اشاره به انسجام عمل میان شورای عالی استان ها، 
باره عنوان کرد: تجربه  این  شهرداران کلانشهرها و وزارت کشور در 
فراکسیون  و  بود  خوبی  تجربه  قضیه  این  در  کردن  عمل  منسجم 
مدیریت شهری و فراکسیون امید هم همراهی خوبی در این زمینه 

کرده اند، بنابراین باید این مسیر را تا انتها طی کنیم. فکر می کنم 
لازم است شهرداران با نمایندگان خود در استان ها صحبت کنند که 
جمع زیادی درگیر این موضوع شوند. حناچی ادامه داد: عوارض برای 
شهرداری ها باید به رسمیت شناخته و به راحتی به حساب شهرداری 
اتفاق  به  مالیات ملی و محلی هم خوشبختانه  واریز شود. درباره  ها 
باید در اختیار شهرداری ها قرار بگیرد و  ایم و این هم  نظر رسیده 
شهرداری ها هم موظف به ارائه خدمات بیشتر شوند تا بتوانند عوارض 
طرح  با  مقابله  برای  مختلف  سناریوهای  ادامه  در  بگیرند.  بیشتری 
جامع شهری مطرح و قرار شد تمامی سناریوهای پیش رو اعمال شود 

تا جلوی تصویب برخی مواد این طرح گرفته شود. 
در این جلسه مهدی جمالی نژاد، معاون عمرانی وزیر کشور از 
تلاش شهرداری ها برای حل مشکلات مربوط به عوارض تقدیر کرد 
و گفت: از آنجا که من خود در شهرداری بودم، در وزارت کشور به 
موضوع  اینکه  بیان  با  ها هستم. وی  دنبال حل مشکلات شهرداری 
مهم برای شهرداران کلانشهرها طرح جامع مدیریت شهری در مجلس 
ما  کلانشهرهاست.  شهرداران  های  دغدغه  از  یکی  این  افزود:  است، 
لایحه  یک  تا  بودیم  کرده  آماده  را  جامعی  کشور طرحی  وزارت  در 
خوب و پخته ای آماده شود و هم افزایی همه دستگاه های اجرایی 
کشور را شاهد باشیم. اما طرحی که در این زمینه ارائه شد، ناپخته 

این طرح مشکلات زیادی  بود و من نگران هستم که تصویب شود. 
برای شهرداری ها ایجاد خواهد کرد. یکی دیگر از مباحث مطرح در 
جلسه، موضوع »عدم عضویت کارکنان شهرداری ها در هیات امنای 
دستگاه های ذیربط شهرداری« بود که به گفته شهرداران کلانشهرها 
مشکلاتی ایجاد کرده و در روند اجرایی دستگاه ها اختلال هایی را 
رقم زده است. یکی از راه حل هایی که برای حل این مشکل در این 
استثناها  برخی  ایجاد  برای  استفساریه  یک  طرح  شد  مطرح  جلسه 
قانون  این  لغو  برای  لایحه  یک  یا  و  طرح  ارائه  درازمدت  در  و  بود 
بود. شهردار تهران هم خواستار مشورت بیشتر با نمایندگان در این 
زمینه و تعقیب مسیرهای ممکن برای حل این مشکل شد. در این 
جلسه همچنین گزارشی درباره آیین نامه استخدامی شهرداری ها و 
بحث فوق العاده جذب کارکنان شهرداری مطرح و مصوب شد که در 
رایزنی با سازمان امور استخدامی تمامی کاستی ها در این زمینه حل 
شود و کارمندان شهرداری از مزایا و خدماتی برابر با کارمندان دولت 
برخوردار شوند. همچنین در این جلسه گزارشی درباره ناوگان حمل 
و نقل شهری مطرح شد و شهردار تهران در این زمینه گفت: با توجه 
باید حداکثر ظرفیت  به نام گذاری امسال به نام سال »تولید ملی« 
واگن سازی کشور را فعال کنیم. این اقدام بر توسعه ناوگان شهری و 

رونق تولید موثر است.

3 انتصاب در اداره کل راه و شهرسازی 
خوزستان

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان در احکامی 
و  شهری  بازآفرینی  معاونت  سرپرست  جداگانه 
مسکن، معاونت مهندسی و ساخت و رئیس اداره 
راه و شهرسازی اهواز را منصوب کرد.رضا رضایی در 
حکمی محمد حسین پناهی فر را بعنوان سرپرست 
معاونت بازآفرینی شهری و مسکن منصوب کرده و 
از زحمات سلام ابوقدار نسب تقدیر و تشکر کرد.وی 
همچنین علی عیدوندی را بعنوان سرپرست معاونت 
و  زحمات  از  و  کرد  منصوب  ساخت  و  مهندسی 
و  راه  کرد.مدیرکل  تقدیر  مهری  مراد  تلاشهای 
شهرسازی خوزستان در حکمی دیگر رضا جلالی 
را بعنوان رئیس اداره راه و شهرسازی اهواز منصوب 

کرد و از تلاش های قاسم ساری تقدیر کرد.

توسط مدیرکل دفتر روابط عمومی و اطلاع 
رسانی وزارت نیرو

تقدیر از عملکرد روابط عمومی سازمان 
آب و برق خوزستان

 مدیرکل دفتر روابط عمومی و اطلاع رسانی 
وزارت نیرو در نامه ای به مدیرعامل سازمان آب و 
برق خوزستان به تجلیل از عملکرد روابط عمومی 
این سازمان در حادثه سیل پرداخت.در این نامه 
خطاب به مدیر عامل سازمان آمده است: با عنایت 
به فعالیت های مجموعه روابط عمومی آن شرکت 
بویژه جناب آقای علیجانی مدیر محترم دفتر روابط 
عمومی و همکاران ایشان در خصوص اطلاع رسانی 
اقدامات انجام شده در حادثه سیل استان خوزستان 

از آن مجموعه تشکر می نمایم.

رئیس پدافند غیرعامل و مدیریت بحران شرکت 
ملی حفاری ایران :

چهار دستگاه تانکر آب رسانی به بخش 
غیزانیه اختصاص یافت

بحران  مدیریت  و  غیرعامل  پدافند  رئیس 
شرکت ملی حفاری ایران از اختصاص چهار دستگاه 
تانکر آب رسانی به بخش غیزانیه برای تامین آب 
آشامیدنی ساکنان این منطقه و روستاهای اطراف 
. رضا الاسوند در توضیح بیشتر در این  خبر داد 
بر  مبنی  اهواز  فرمانداری  اعلام  پیرو  گفت:  باره 
تکمیل  به  توجه  با  غیزانیه  بخشداری  درخواست 
نشدن  پروژه خط انتقال آب منطقه و نزدیک شدن 
فصل تابستان این اقدام در راستای مسئولیت های 
اجتماعی شرکت صورت می پذیرد . وی افزود: در 
این ارتباط چهار دستگاه تانکر آبرسانی  16 هزار 
لیتری از  15  اردیبهشت تا پایان شهریور ماه تامین 
آب آشامیدنی این منطقه را با همکاری بخشداری بر 
عهده خواهد داشت . الاسوند اظهار کرد: همچنین 
در موقعیت عین دو نیز در روزهای اخیر  بر اساس 
درخواست معاون خدمات شهری شهرداری اهواز 
و اعلام  مدیریت بحران استانداری خوزستان یک 
دستگاه پمپ دیزل برای تخلیه آب و هدایت آن به 

کانال در این موقعیت اختصاص داده شد . 

برگزاری سمینار “ راه کارهای اثربخش 
توسعه ی کسب و کار “ در بندر بوشهر

با حضور علاقمندان و فعالین حوزه کارآفرینی، 
سمینار “ راه کارهای اثربخش توسعه ی کسب و 
کار “ در بندر بوشهر برگزار شد.به گزارش روابط 
عمومی، عقیل عزیززاده دبیر برگزاری این سمینار 
در اینباره گفت: اداره کل بنادر و دریانوردی استان 
بوشهر در راستای  انجام مسئولیتهای اجتماعی خود 
سالانه برنامه های متعددی را در دستور کار خود 
قرار میدهد که یکی از این موارد ایفای نقش موثر 
در حوزه کارآفرینی در سطح استان است.عزیززاده 
افزود: با توجه به برنامه های قبلی انجام شده در 
این اداره کل  و لزوم در نظر گرفتن شرایط فعلی 
کشور و تحقق شعار سال ) رونق تولید ( وهمچنین 
ی  چرخه  در  موجود  فعال  های  بخش  وضعیت 
اقتصادی استان،  سمیناری تخصصی تحت عنوان 
با  کار”  و  توسعه ی کسب  اثربخش  کارهای  “راه 
حضور مهندس مجید کیانپور در سالن جلسان برج 
برگزاری  اهداف  در خصوص  شد.وی  برگزار  بندر 
این سمینار  عنوان کرد: از جمله اهدافی که در 
این سمینار به آن پرداخته شد میتوان به معرفی 
فرصت ها و تهدید های کار آفرینی و توسعه آن در 
ابعاد فردی، سازمانی و اجتماعی، راهکار های تقویت 
از توسعه کار آفرینی در فضای کسب  و حمایت 
توسعه  در  موجود  چالش های  ایران،  امروز  کار  و 
کارافرینی و راهکار های مدیریت آنها، راهکار های 
توسعه و ترویج فرهنگ کارآفرینی، بررسی چالش ها 
توسعه  درجهت  کارآفرینان  پیشروی  موانع  و 
کارافرینی و تولید ملی، توسعه کارافرینی در شرایط 
تحریم و رویارویی با چالش های اقتصادی موجود، 
توسعه کارافرینی و امید افرینی در فضای کسب و 
کار با تکیه بر تولید ملی و معرفی جایگاه کارآفرینی 

و توسعه آن اشاره کرد.

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان سمنان:
گذر موفق از اوج بار تابستان با 

مشارکت جدی مشترکین در زمینه 
مدیریت مصرف تحقق خواهد یافت

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان سمنان 
در گفت و گو با برنامه رادیوئی صبح بخیر قومس 
زمینه  در  مجدانه مشترکان  مشارکت  با   : گفت 
مدیریت بهینه مصرف برق، عبور موفق از اوج بار 
تحقق خواهد یافت .سید محمد موسوی زاده در 
برنامه ضمن گرامیداشت یکم خرداد “ روز  این 
بهره وری و بهینه سازی مصرف” بیان داشت: با 
همکاری مشترکان استان ، پیک بار سال گذشته 
امیدواریم  و  گذاشته  سر  پشت  موفقیت  با  را 
باشد.وی  داشته  استمرار  همواره  مشارکت  این 
برق  صنعت  با  استان  شریف  مردم  همکاری  از 
استان  بار  پیک  سهمیه  افزود:  و  نمود  قدردانی 
گرفته  نظر  در  مگاوات   88 امسال  تابستان  در 
زمینه  در  مشترکین  تمامی  همراهی  با  و  شده 
استفاده صحیح و منطقی از برق ، بتوانیم کلیه 
برنامه های پیش بینی شده را عملیاتی نمائیم.
مصرف  درصد   3۰ حدود  که  این  ابراز  با  وی 
تشکیل  برودتی  های  دستگاه  را  تابستان  برق 
 ، سال  گرم  روزهای  در  کرد:  تصریح  دهند  می 
های  از سیستم  گیری  بهره  با  برق  مصرف  اوج 

سرمایشی افزایش می یابد.

مدیر امور آبفای شهر وحیدیه : 
خسارات وجود انشعابات آب غیر مجاز 

جبران ناپذیر است
جبران  خسارات  مجاز  غیر  آب  انشعابات 
ناپذیری به شبکه توزیع آب شرب وارد می کنند. 
علی کیوانی – شهریار ، محمد رضا عباسی مدیر 
به خساراتی که  اشاره  آبفای وحیدیه ضمن  امور 
می  وارد  توزیع  شبکه  به  آب  غیرمجاز  انشعابات 
کنند گفت: طی روزهای اخیر یک رشته انشعاب 
آب غیرمجاز با قطر 1 اینچ توسط عوامل اجرایی 
شناسایی و جمع آوری شد.او افزود: این انشعاب 
در منطقه وحدت شهر وحیدیه به منظور یک واحد 
کارگاه بلوک زنی به صورت بی رویه مورد استفاده 
قرار می گرفت که که پرونده فرد خاطی برای طی 
مراحل قانونی در دست اقدام قرار دارد.عباسی اظهار 
داشت: طی یک سال اخیر 28 رشته انشعاب آب 
غیرمجاز کشف و جمع اوری شده است که از این 
تعداد 21 رشته آن تبدل به مجاز شده است.مدیر 
آب  توزیع  و  تامین  پایان  در  وحیدیه  آبفای  امور 
شرب با کیفیت به شهروندان را مهمترین رسالت 
شرکت آب و فاضلاب خواند و از شهروندان خواست 
شبکه  از  سواستفاده  هرگونه  مشاهده  صورت  در 
با شماره تلفن  آبرسانی و تاسیسات آن را سریعاً 

122 اعلام کنند.

توسعه شبکه جمع آوری فاضلاب به 
طول 2 کیلومتر در شهرستان قدس

آوری  جمع  شبکه  توسعه  عملیات  اجرای 
فاضلاب در شهرستان قدس به طول 2 کیلومتر در 
حال انجام انجام است.علی کیوانی – قدس ، مدیر 
امور آبفای شهرستان قدس ضمن اعلام این خبر 
با اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب حجم  گفت: 
بالای  فاضلاب های خانگی دوباره به چرخه محیط 
زیست باز می گردد و دستاوردهایی نظیر جمع آوری 
و دفع فاضلاب های خانگی، جلوگیری از آلودگی، 
بهداشت  ارتقای سطح  از محیط زیست،  حفاظت 
عمومی، توسعه فضای سبز و کاهش آلودگی هوا 
را در پی خواهد داشت.او افزود: طی سالیان گذشته 
در سطح شهرستان قدس پیشرفت چشمگیری در 
این زمینه شاهد بوده ایم و هم اکنون بخش عظیمی 
از فاضلاب شهری به سمت تصفیه خانه فاضلاب 
شهرستان هدایت و پس از فرآیند تصفیه به چرخه 
طبیعت باز می گردد.بهزاد رضوانی اظهار داشت: در 
حال حاضر عملیات لوله گذاری در بلوار طالقانی در 
محدوده بین سرخ حصار و سی متری حدود 2 هزار 
متر با لوله هایی به قطر 2۰۰ در حال انجام است.

او خاطر نشان کرد فاضلاب های خانگی این محدوده 
به روش سنتی دفع  و  که توسط چاه های جذبی 
می شوند و خطرات جدی زیست محیطی در پی 
دارند پس از اتمام این عملیات به شبکه جمع آوری 
آبفای  امور  فاضلاب شهری متصل خواهند شد و 
شهرستان قدس به طور مستمر پیگیر اجرای شبکه 
انتقال فاضلاب به سمت تصفیه خانه تا پوشش دهی 
کامل کل شهرستان می باشد.رضوانی از شهروندان 
خرید  برای  اقدامی  کنون  تا  که  کسانی  خواست 
چه  هر  اند  نداده  انجام  شهری  فاضلاب  انشعاب 
آبفای  امور مشترکین  به واحد  با مراجعه  سریعتر 
شهرستان قدس نسبت به تشکیل پرونده و خرید 

با تسهیلات ویژه و به صورت اقساط اقدام کنند.

نشست هم اندیشی رییس اداره میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 

گرگان با هنرمندان ملیله ساز شهرستان
میراث  اداره  رییس  اندیشی  هم  نشست 
شهرستان  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی، 
گرگان با هنرمندان ملیله ساز شهرستان با حضور 
اتحادیه  گلستان،  استاندارد  کل  اداره  کارشناسان 
طلاو جواهر سازان و اداره کل میراث فرهنگی استان 
در راستای بررسی مشکلات ملیله سازان در محل 
کاخ موزه گرگان برگزار شد.به گزارش روابط عمومی 
اداره میراث فرهنگی , صنایع دستی و گردشگری 
شهرستان گرگان، در این نشست یاسر قندهاری 
ایام  ضمن خیر مقدم و آرزوی قبولی طاعات در 
مبارک ماه رمضان، با اشاره به برگزاری جلسات قبل 
و توضیحاتی در خصوص پیگیری مصوبات جلسات 
رفع  و  بیان  برای  فرصتی  را  نشست  این  گذشته 
دیگر مشکلات ملیله سازان شهرستان بیان کرد.وی 
ضمن بیان اینکه در بازدید کارشناسان از تعدادی 
از کارگاه های ملیله سازی شهرستان مشکلاتی از 
افزود:  داشت،  رعایت ضوابط وجود  و  قانونی  نظر 
مزایای  از  استفاده  جهت  بایست  می  هنرمندان 
صنایع دستی ضوابط و قوانین تعیین شده را رعایت 
نمایند.رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری شهرستان گرگان ضمن تشکر از اتحادیه 
طلا و جواهر سازان به جهت همکاری بسیار خوب 
با هنرمندان بیان کرد: در اواخر سال 97 پیرو جلسه 
و توافقی که با اتحادیه طلا و جواهر سازان صورت 
گرفت بخش عمده ای از مشکلات هنرمندان ملیله 
ساز برطرف و ان شاالله دراین نشست با مسئولین 
اداره کل استاندارد مشکلات هنرمندان در حوزه این 
اداره کل نیز با تعامل و هماهنگی هایی که صورت 

خواهد گرفت بر طرف خواهد شد.

مدیرکل راه آهن اراک خبر داد؛
 رشد ۵.3 درصدی آموزش کارکنان 

راه آهن اراک در سال ۹۷ 
مدیرکل راه آهن اراک از ارائه بیش از 22 هزار 
اراک در  راه آهن  به کارکنان  آموزش  نفر ساعت 
سال 97 خبر داد.محمد رضا قربانی با بیان اینکه 
ارتقای سطح علمی و مهارتی کارکنان راه آهن اراک 
همواره جزو اولویت های این اداره کل بوده است 
گفت:در همین راستا در سال گذشته 22 هزار و 
925 نفر-ساعت آموزش در زمینه های اداری و فنی 
به کارکنان ارائه شده است.مدیرکل راه آهن اراک 
افزود: در این مدت ۴۰ دوره آموزشی برگزار شده 
که برای مدیران 1۰۰5 نفر ساعت و برای کارکنان 
2192۰ نفر ساعت کلاس برگزار شده است که این 
میزان دوره آموزشی برگزار شده نسبت به سال 96 
اظهار  به میزان 5.3 درصد رشد داشته است.وی 
کرد: برگزاری دوره های تخصصی حمل ونقل ریلی 
از برنامه های آموزشی درازمدت این اداره کل است 
که با توجه به نیاز و ضرورت، کلاس های مربوطه 
تشکیل و آموزش های لازم توسط متخصصین و 

اساتید مربوطه به پرسنل ارائه خواهد شد.
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